
Zasedání GPKR ze dne 17.12.2024 
Místo konání: Bufet Karolinum 
Přítomní: Lukáš Kaňka (předseda GPKR, Na Větrníku), Šimon Bronec (Na Větrníku), Eva 
Štefanová (Budeč), Ondřej Vymer (Hvězda), Dominik Molnár (Švehlova), Nina Fábová 
(Švehlova), Adéla Orlová (Švehlova), Tomáš Vočka (přizvaný kolejí Švehlova), Alexandra 
Zlatníčková (Jednota), Dagmar Budd (Kajetánka) 
Omluvení: 
Zapisovatelka: Kateřina Zachová  
Začátek zasedání: 18:00 
 
PROGRAMOVÉ BODY: 

1. Volby na kolejích Jednota a Kajetánka 
2. Stížnost na průběh voleb na koleji Švehlova 
3. Možnosti KAMu o pořízení tiskáren  
4. Pozemek u koleje Na Větrníku 
5. Zřízení emailu pro GPRK 
6. Práce Rady KAM 

 
1. Proběhlé volby na kolejích Jednota a Kajetánka 

Proběhly volby na koleji Jednota a Kajetánka. Na obou kolejích vznikly nové Kolejní rady. 
2. Stížnost na průběh voleb na koleji Švehlova 

Volební komise obdržela po ukončení hlasování stížnost na způsob propagace jedné 
kandidátky, která byla zvolena do nové kolejní rady. Volební komise byla přizvána na 
zasedání, aby se seznámila s názorem členů Grémia. Přítomní členové GPKR schválili v 
poměru hlasů 6-0-0, že výsledky voleb jsou navzdory stížnostem platné. 

3. Možnosti KAMu o pořízení tiskáren 
Stížnosti na robocopy na Kajetánce - Návrh, že by se místo nefunkčního Robocopy na 
koleje pořídila běžná tiskárna, kterou by měla na starosti kolejní rada. Paní Hurdová nabídla 
starší, nevyužívané kopírky z technického oddělení, na příštím zasedání nám řekne, jestli 
kolej volné kopírky má. Momentálně také vedení řeší lepší způsob kopírování (stejný systém 
jako na fakultách - kopírování na ISIC). 

4. Pozemek u koleje Na Větrníku 
Aktuálně využívané okolím, vlastní ho stát. Na opravení půjde hodně peněz, jestli ho 
chceme my (jako studenti), musíme si napsat, k čemu chceme pozemek využívat. Není 
možné aby byl například na parkování, to nebude povoleno. 

5. Zřízení emailu pro GPKR 
Už je zřízen, Mgr. Hurdová k němu ale potřebuje naše univerzitní e-maily (jelikož je to KAM 
email) 

6. Práce Rady KAM  
Bod přesunut na další zasedání z důvodu absence Matuše Maďara. 

7. Různé  
Od paní ředitelky - Proběhne dotazníkové šetření o spokojenosti ubytovaných. Naposledy 
proběhlo v roce 2017, v současné době bylo jeho znění představeno radě KAM, musí projít 
senátem. Dotazník by měl být spuštěn po letním semestru 2024/25. Paní Hurdová nám 
zašle aktuální podobu dotazníku. 
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